
 

 

 

如何使用｢永安旅遊電子推廣碼｣？ 

How to use "Wing On Travel ePromo Code"?  
  
____________________________________________________________________________ 
 

第一步 

登入您的永安旅遊賬戶或登記成為永安旅遊會員。 

Step 1 
Log on to your Wing On Travel account or register as Wing On Travel member. 
 
____________________________________________________________________________ 
 
第二步 

選擇旅遊產品，然後輸入「電子推廣碼」。 

Step 2 
After choosing the travel products, input the "ePromo Code". 

   

註：旅遊產品包括機票(不適用於選購多個目的地之機票)、酒店(只適用於預訂酒店房型註明為

「預付到永安」)、自由行套票、旅行團(郵輪假期不適用)、美食、以及澳門船票等產品。 

Remarks: Travel products includes flight tickets (except open jaw), hotels (only applicable to 

hotel room type stated as "Pre-paid to Wing On"), travel packages, tours (except cruise tour), 

attractions, macau ferry tickets, etc. 

____________________________________________________________________________ 



 

 

 

第三步 

輸入「電子推廣碼」後，相關付款金額將自動於總額中扣減有關「電子推廣碼」價值。 

Step 3 
After inputted the "ePromo Code", the relevant value of the "ePromo Code" will be automatically 
deducted from the total payment. 

 

____________________________________________________________________________ 
 

如有查詢，可致電永安旅遊客戶服務熱線 2928 8882。 

 

For any enquiries, please contact Wing On Travel CS Hotline on 2928 8882. 

  



 

 

 
 
永安旅遊電子推廣碼之條款及細則： 

Terms & Conditions of Wing On Travel ePromo Code: 

1. 客戶須於 2020 年 2 月 28 日或之前，於預訂頁面中輸入指定之電子推廣碼方可享受優惠(「優惠」)，

逾期無效。訂單總金額須高於電子推廣碼金額 HK$1，不包括稅項、行李費、保險、機場建設費等

附加費用。客戶必須以大新信用卡(Visa或 Mastercard)全數付款。 

Customer is required to input the designated ePromo Code on the booking page in order to enjoy 

the discount on or before 28 February 2020. The ePromo Code will be invalid after the validity 

period. The booking value has to be at least HK$1 higher than the ePromo Code value, excluding 

taxes, baggage fees, insurance, airport construction fees and other surcharges. Customer is 

required to settle full payment with Dah Sing Credit Card (Visa or Mastercard). 

2. 優惠只適用永安旅遊之會員(https://members.wingontravel.com/Register/Signup)於永安旅遊網頁

或手機應用程式預訂機票(不適用於選購多個目的地之機票)、酒店(只適用於預訂酒店房型註明為

「預付到永安」)、自由行套票、旅行團(郵輪假期不適用)、美食、以及澳門船票等產品。 

Wing On Travel ePromo Code is applicable to Wing On Travel member 

(https://members.wingontravel.com/Register/Signup) booking all products (including flight tickets 

(not applicable to purchase “Multi-city” flight tickets), hotels (only applicable to hotel room type 

stated as “Pre-paid to Wing On”), travel packages, tours, attractions, Macau ferry tickets and etc.) 

via the Wing On Travel website or mobile application. 

3. 每張訂單最多只可使用電子推廣碼一次。 

Only one ePromo Code can be used per order. 

4. 訂單一經確認將不能取消或修改，預訂前請核對清楚輸入資料。如付款後因售罄致未能確認之訂單，

該電子推廣碼將於 24小時內自動退回，閣下可介時可以該電子推廣碼再次預訂。 

The order cannot be cancelled or amended once confirmed, please validate the before proceed. 

If the order cannot be confirmed due to sold out, the relevant ePromo Code will be released 

automatically to the account within 24 hours. You can use the relevant ePromo Code to place a 

new order. 

5. 電子推廣碼不能兌換現金、或其他產品及積分。 

The ePromo Code cannot be transferred to cash, other product or bonus point. 

6. 本行將不承擔任何責任及補發遺失或被盜之電子推廣碼。 

The Bank shall not bear any responsibility for lost or stolen of the ePromo Code. 

7. 如有任何爭議，本行及永安旅遊保留最終決定權。 

In case of any disputes, the Bank and Wing On Travel reserves the right to make the final 

decision. 

 


